
Mødereferat. 

Emne:              Bestyrelsesmøde i Folkebo afd. 3 

Dato:                Tirsdag den 15. august 2023 kl. 16.00 

Deltager:         Jens Mathiesen (Formand) 

                          Morten Christiansen (Næstformand) 

                          Lena Duch (Bestyrelsesmedlem) 

                          Bjarne Caspersen (Suppleant / Referent) 

Dagsorden: 

1. Afdelingen og Administrationen. 

2. Ny administrator m.m. 

3. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer. 

4. Eventuelt. 

5. Næste møde. 

 

Jens Mathiesen bød velkommen og gennemgik dagsordens punkter. 

 

Ad. Pkt.1. 

1.1     Arbejdet mellem afdelingen og vores nuværende administration går tilfredsstillende. 

1.2      HUSK!  

            Indtil andet er meldt ud er kontakten til vores administration stadigvæk følgende: 

           Morten Pedersen / Mail: mp@domhusgaarden.dk  (Reparationer og anden vedligeholdelse) 

           Hanne Andersen / Mail: ha@domhusgaarden.dk (Administrative forhold) 

           Folkebo / Mail: mail@bsfolkebo.dk (Mail til vores fælles administration) 

  

       

Ad. Pkt.2. 

2.1     Domhusgården og Lejerbo afholder i uge 34 møde, for at aftale nærmere omkring 

           overdragelsen til Lejerbo. 

           Når administrationsaftalen m.m. er på plads, vil der blive sendt information / nyhedsbrev 

           ud til alle beboer i Folkebo.                      
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Ad. Pkt. 3. 

3.1      Bestyrelsen vil meget gerne igen som tidligere beskrevet, sige tak til alle vi møder på vores 

            vej i afdelingen, der er altid en venlig og positiv dialog om de forskellige opgaver som    

            skal / ønskes udført i vores afdelingen. HUSK! Alt har en løsning. 

            Tak for det.      

 

             

Ad. Pkt. 4.  

4.1      Dette beskrev bestyrelsen også i tidligere referat, men hvad er resultatet, se selv.     

            Beboer som har trailer stående på trailerpladserne og hvor de ikke har nummerplader på eller 

            hvor traileren er gået i stykker og ikke anvendes mere, bedes få traileren opdateret ellers 

            skal den fjernes. Trailere må ikke hensættes foran boligen eller gangene.  

 

4.2      Dette beskrev bestyrelsen også i det tidligere referat, nu med ny bemærkning. 

            Energi Fyn vil etablere fibernet i Afd. 3 i løbet af efteråret 2023 eller foråret 2024 

            HUSK! Denne installation er uden omkostning for den enkelte beboer / Folkebo 

            omkostningen vil først beregnes når der ønskes brug af dette fibernet. 

            Firmaet Atea har fået opgaven fra Energi Fyn. 

            Ønskes yderligere information henvises til hjemmesiden www.bsfolkebo.dk 

 

 

Ad. Pkt. 5. 

5.1      Formanden vil indkalde til næste bestyrelsesmøde når der er nye opgaver som skal 

            vurderes og gennemgås, til vores fælles gode i Folkebo Afd.3 

            Kommer i den nærmeste fremtid når ny Administrator er på plads. 

 

              

 

Jens Mathiesen takkede herefter for et godt møde. 

 

 

Referent. 

Bjarne Caspersen. 

http://www.bsfolkebo.dk/

